

## **Screen Protector Installation:**

1. Carefully clean the screen with the soft cloth provided to ensure the surface is completely free of dust and dirt before installing the protector.
  2. Remove the adhesive side (Tab A or Tab 1) liner from the screen protector. Align the edge of the protector with the edge of the screen. Lay the screen protector on the screen surface. The screen protector can be lifted and repositioned if necessary.
  3. Use the soft card or soft cloth to push out any bubbles trapped beneath the screen protector. Start in the centre and push the bubbles towards the edge of the screen.
  4. Remove the outer liner (Tab B or Tab 2).
- 

## **Installation du film protecteur d'écran :**

1. Nettoyez soigneusement l'écran à l'aide du chiffon doux fourni jusqu'à ce qu'il n'y ait plus de poussière ni de saleté sur la surface avant d'y apposer le film protecteur.
2. Retirez la pellicule adhésive (languette A ou 1) sur le film protecteur. Alignez le rebord du film protecteur sur le bord de l'écran. Apposez le film protecteur sur la surface de l'écran. Au besoin, soulevez le film protecteur pour mieux le positionner sur l'écran.
3. À l'aide d'une carte non rigide ou d'un chiffon doux, enlevez toutes les bulles d'air coincées entre le film protecteur et l'écran. Appuyez à partir du centre de l'écran vers l'extérieur ou le bord de l'écran.
4. Retirez la bordure externe (languette B ou 2).